

GENERAL AGREEMENT
ON TARIFFS AND
TRADE

ACCORD GENERAL SUR
LES TARIFS DOUANIERS
ET LE COMMERCE

RESTRICTED

L/2425
13 April 1965

Limited Distribution

THIRD CERTIFICATION OF RECTIFICATIONS AND MODIFICATIONS

Schedule LV - Burundi

As indicated in the certification by the Executive Secretary relating to the admission of Burundi as a contracting party (L/2391), the concessions specified in Section B (Belgian Congo and Ruanda-Urundi) of Schedule II - Belgium-Luxemburg-Netherlands will henceforth comprise a new Schedule LV relating to Burundi. Formal provision for the establishment of the new Schedule LV would be made through the procedure for certification of rectifications and modifications to the Schedules to the General Agreement.

Two copies of the draft new Schedule (Geneva (1947), Torquay and Geneva (1956)) of Burundi are distributed herewith to each contracting party.

If no objections are notified to the secretariat by thirty days from the date of this document, the new Schedule LV - Burundi will be considered to have been approved and will be incorporated in the Third Certification of Rectifications and Modifications.

TROISIEME DECLARATION DE RECTIFICATION ET DE MODIFICATION

Liste LV - Burundi

Ainsi qu'il est indiqué dans la déclaration du Secrétaire exécutif concernant l'admission du Burundi comme partie contractante à l'Accord général (L/2391) les concessions reprises dans la Section B (Congo belge et Ruanda-Urundi) de la Liste II - Belgique-Luxembourg-Pays-Bas, constitueront désormais la nouvelle Liste LV du Burundi. Les dispositions nécessaires à l'établissement officiel de la nouvelle Liste LV seront prises selon la procédure de déclaration de rectification et de modification des Listes annexées à l'Accord général.

Deux exemplaires du nouveau projet de Liste (Genève (1947), Torquay et Genève (1956)) du Burundi sont communiqués sous couvert de la présente note à chaque partie contractante.

Si aucune objection n'est notifiée au secrétariat dans les trente jours qui suivront la date du présent document, la nouvelle Liste LV - Burundi sera réputée approuvée et sera incluse dans la Troisième Déclaration de rectification et de modification.